
 

 
 
 
 
 

Referat fra møde i det lokale uddannelsesudvalg for Murer 
 

Dato:24-09-2019 
 

 Tid: kl. 10.00 til 11.30 Sted:28.26 
 

Mødedeltagere: Int: Organisation: Til stede: Med afbud: Uden afbud: 
LUU:      
 Tommy Christensen TC 3 F X   
 Kim Rosengaard KR 3 F X   
       
 Stig Kristensen SK Dansk Byggeri X   
 Mikael Tandrup MT Dansk Byggeri X   
       
Elevrepræsentant:      
 Mathias Najbjerg MN Elev X   
       
Lærer repræsentant      
 Poul Verner Jensen PVJ HHE X   
Ledelses repræsentant      
 Ole Halkjær Rasmussen OHR HHE X   
       
Gæster:   X   
Majbrit Hald Løvstad MAJ HHE X   
Anita Toft ANTO HHE X   
Martin Lyhne Holmgaard MLH HHE X   

Referent: Poul Verner Jensen 
 
Dagsorden: 

1. Referat fra seneste møde 25-06-2019 
OHR: Der er kommet vaskebørster og nye trillebøre er i spil. 
TC: Ruben forsætter som suppleant for 3 F. 
SK: Vi har mange i spil som suppleant for Dansk Byggeri.  
a. Godkendelse af referat: Godkendt 

 
 

2. Meddelelser/orientering fra. 
Elevrepræsentant: MN: Eleverne på GF 2 klager over at trillebørene er for dårlige. nye stole i lokale 
28.26. Gerne en kaffeautomat og mikrobølge ovn. Sodavandsautomaten tager pengene.  
MLH: Hvordan er det at være elev på HHE. 
MN: Det er dejligt, og han oplevere at de ting der bliver påpeget bliver der gjort noget ved. Og han 
glæder sig til at kommer på H 1 i uge 41. 
 



 

a. Formanden: TC: Har haft et møde med Anita og Kim ang. Brugen og fordelingen af AUB midlerne. Og 
været på GF 2 boot camp med GF 2 eleverne. Igen en SUCCES  
Jeg har tilmeldt mig til LLU konference i Horsens D. 22-10- 2019. 
 

b. Skolen: OHR: Vi har haft Nikolaj i Kazan til WM. Hvor det blev til en flot MEDAL OF ECCELENCE. 
Vi har et samarbejde i gang med grundskoleenheden hvor vi tager ud til folkeskoler i 4-5 klasser for 
at promovere erhvervsuddannelserne. Der køres introforløb med 8 kl. Og projektdage med 126 
elever fra 10 klasse. Ca. 60-70 GF 1 elever og 15 GF 2. 14 elever på H 3 hvor det er et BVB projekt i 
teltet. Hvor der er åbenhus onsdag i uge 41 kl. 14.00. Og ikke mindst 11 elever på H 5. 
Der køres tagspeciale på H 4 til foråret(BVB). 
I september var der 1600 til 1800 elever fra 8 kl. på besøg. 
Victor fra vores H 3 har desværre sagt nej til at deltage i SKILLES på flisedelen. Og det blev Casper 
som deltager til regions mesterskaberne i Aarhus til oktober. Silkeborg har valgt at lukke 
mureruddannelsen lige som Skive. 
 
MLH: Man arbejder med at få flere piger ind på erhvervsuddannelserne. Og vi er i gang med at 
skabe en større praktisk faglighed på grundskolen som en hjælp til folkeskole lærerene. 
 
OHR: Jeg modtager gerne forslag til dagsorden i forbindelse med LLU møderne, så det ikke kun er 
skolen som har input. 

 
 

3. AUB: ANTO: Næsten ingen elever i Silkeborg området, så det bliver svært. 
MLH: tendensen er at hvis uddannelsen ikke er i nærområdet, så fortager eleverne et andet valg. 
 
 
 

4. EVT: Intet. 
 

5. Gennemgang af opfølgningspunkter besluttet på mødet: 
 
1. Referatet er nu godkendt. 
2. Elevrepræsentant: Lærerværelset forholder sig til punkterne. 
3. Formanden: Tommy siger at Ruben forsætter som suppleant for 3F. 
4. Skolen: Intet. 
5. AUB: ANTO og KR holder et møde med GF 2 eleverne. 
6. EVT: MT og SK arbejder stadig på en suppleant fra Dansk Byggeri. 
 
 

6. Evaluering af mødet: Igen et godt møde 
 

 
 


